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Aan
de heer C. Venderbos-Lambinon, de heer F.B.L. van der Meer
en de heer J.B. Katif
van respectievelijk fracties Partij voor de Dieren, GroenLinks en
Beter Voor Dordt

p/a raadsgriffie@dordrecht.nl

Datum 23 mei 2023
Ons kenmerk 2023-0073062
Betreft Beantwoorden artikel 40-vragen inzake bedrijfsafval

Geachte heren,

Bij brief van 18 april 2023, bij ons ingekomen op 24 april 2023, heeft u op grond 
van artikel 40 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad namens 
fracties Partij voor de Dieren, GroenLinks en Beter Voor Dordt vragen gesteld 
inzake bedrijfsafval. 
Wij beantwoorden uw vragen als volgt.

Vraag 1. Is het mogelijk en is het college bereid om het inzamelen van kleine 
hoeveelheden PMD van bedrijven via de reguliere inzameling in de 
DVO op te nemen?

Antwoord Gezien het feit dat HVC geen rol wil hebben in de inzameling van 
bedrijfsafval, is het lastig de inzameling van PMD afkomstig van 
bedrijven op te nemen in de DVO. 
Daarbij speelt dat we voor de inzameling van PMD of PD van bedrijven 
afhankelijk zijn van de voorwaarden die Nedvang stelt, als 
uitvoeringsorganisatie namens het verpakkende bedrijfsleven voor de 
Uitgebreide Producenten Verantwoordelijkheid (UPV) verpakkingen. 
Nedvang heeft aparte regelingen voor verpakkingen afkomstig van 
bedrijven en verpakkingen afkomstig uit huishoudens. De regeling 
voor verpakkingen van huishoudens, waaronder PMD, loopt via de 
gemeenten. De regeling voor plastic verpakkingen en drinkpakken 
(PD) van bedrijven loopt via afvalinzamelaars waar de bedrijven een 
inzamelcontract mee hebben.
Bedrijven kunnen zich van 1 mei tot en met 31 mei 2023 aanmelden 
voor de kosteloze inzameling van PD via AfvalGoedGeregeld.nl.
We kennen nu wel een gemeentelijke regeling voor scholen en andere 
maatschappelijke organisaties die mee kunnen liften op de inzameling 
van huishoudelijk PMD. Die inzameling samen met huishoudelijk PMD 
is sinds 2016 toegestaan. Met HVC is geregeld dat afvalvrije scholen 
hun PMD bij het PMD van huishoudens mogen aanbieden. 
Dit is geborgd in de afvalstoffenverordening.
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Vraag 2. Is het juist dat bedrijven die hun papier, GFT, PMD en restafval 
gescheiden willen afvoeren daarvoor – voor zover het niet in de 
reguliere inzameling kan worden meegegeven – aparte contracten met
commerciële afvalinzamelaars moeten sluiten en dat het daarom nogal
eens niet gebeurt? Zo ja, welke mogelijkheden ziet het college om te 
zorgen dat de wel gebeurd en welke maatregelen is het daartoe bereid
te nemen?

Antwoord Bedrijven die papier, GFT en restafval gescheiden willen aanbieden, 
hebben daarvoor een contract met een commerciële inzamelaar nodig.
Zoals hiervoor aangegeven kunnen bedrijven zich aanmelden voor de 
gratis inzameling van PD.
Bedrijven met een beperkte hoeveelheid restafval kunnen ook gebruik 
maken van de huisvuilinzameling via het reinigingsrecht.
Ook bedrijven moeten, mede afhankelijk van de hoeveelheid die vrij 
komt, steeds meer afvalstromen scheiden. Welke dat zijn is na te gaan
via https://ondernemersplein.kvk.nl/afvalwijzer-voor-bedrijven/.
Lokale ondernemers kunnen we stimuleren afval te scheiden, onder 
andere door informatie via lokale kanalen met ondernemers-
verenigingen en BIZ-en. Er lopen al enkele lokale initiatieven vanuit 
ondernemers in de Binnenstad en Dordtse Kil III, die wij ondersteunen.

Vraag 3. Is het juist dat de aparte inzameling van bedrijfsafval, met name in de 
binnenstad, tot extra verkeersbewegingen en emissie leidt? Hoe 
verhoudt zich dit tot het streven naar een autoluwe en emissievrije 
zone in dit gebied? Welke mogelijkheden ziet het college om het aantal
verkeersbewegingen voor afvalverwijdering en de daaraan gekoppelde
emissie te verminderen en welke maatregelen is het bereid daartoe te 
nemen

Antwoord Met name in de Binnenstad zijn de logistieke bewegingen voor de 
inzameling van afvalstromen een relevant vraagstuk waar we op 
inzetten.
De ondernemers in de binnenstad hebben eigen afvalcontracten met 
inzamelaars van bedrijfsafval. Dit leidt tot verkeersbewegingen. Vanuit
de aanpak verduurzaming stadslogistiek, om de leefbaarheid van de 
binnenstad te vergroten, pakken we deze vorm van logistiek op. De 
prioriteit ligt hier juist in het verminderen van het aantal 
vervoersbewegingen. Ook gezien het streven naar een autoluwe en 
emissievrije zone in de binnenstad. Vanuit de gemeente zijn we in 
gesprek met de inzamelaars van bedrijfsafval, zowel landelijke grote 
spelers, als lokale/regionale partijen. We zijn daarbij een mogelijke 
samenwerking tussen deze inzamelaars aan het onderzoeken, zoals dit
ook in andere steden al plaatsvindt. Het doel is het reduceren van het 
aantal vervoersbewegingen van de afvallogistiek, via bijvoorbeeld een 
white-label constructie. Retourlogistiek en gescheiden afvalinzameling 
zijn daarbij ook vraagstukken die hieraan gelieerd zijn.
Vanuit het oogpunt emissievrij zijn de afvalinzamelaars los van elkaar 
al bezig met elektrificeren van hun voertuigenpark.
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Vraag 4. Welke van de bij vraag 2 en 3 bedoelde maatregelen zouden wellicht 
in de DVO opgenomen kunnen worden

Antwoord HVC geeft aan geen rol te willen nemen in de inzameling van 
bedrijfsafval. Het huidige reinigingsrecht kan wel gehandhaafd blijven, 
al ziet HVC dat liever afgebouwd worden.
Daarentegen zien wij kansen die de bundeling van afvalstromen kan 
bieden. Deze zullen we dan ook in de gesprekken over de DVO met 
HVC bespreken.

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Het college van Burgemeester en Wethouders

C.H.W.M. Post A.W. Kolff
secretaris burgemeester
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